
Informatieavond nieuwbouw OBC Bemmel en sporthal 
25 oktober 2023 
Veelgestelde vragen en antwoorden 
 

 

Schoolgebouw 

 

Komen er zonnepanelen op het dak van de nieuwbouw?  

Ja, er komen zonnepanelen op het dak.  

We gaan een Energie Neutraal Gebouw bouwen. 

 

Waarom is gekozen voor een stenen gevel? Die houdt veel warmte vast.  

Dit klopt, aan de andere kant hebben we een hogere Rc-waarde: 6,3. De Rc-waarde geeft de isolatiewaarde 

van constructies aan. Door deze hoge waarde ondervangen we de opwarming. Dit is ook aangetoond door 

de onderzoeken die nodig zijn om aan te tonen dat we bouwen volgens de richtlijnen van  ENG (Energie 

Neutraal Gebouw).  

 

Gaan buurtbewoners overlast ervaren van de schittering van het stalen dak?  

Nee, want het dakoppervlak is mat en spiegelt niet. 

 

Buitenruimte 

 

Kunnen jullie in beeld brengen hoe de contouren van de nieuwbouw ‘passen’ op de huidige 

contouren.  

Dit overzicht heeft de architect gemaakt. U vindt de impressie ‘Plan OBC in de omgeving’ als apart document 

op de website.  

 

Er zijn veel stenen te zien rondom het gebouw. Gaat dit zorgen voor overlast tijdens warmte en 

hoosbuien?  

Dit is nog een concept. Het definitieve ontwerp voor de buitenruimte moeten we nog maken  

 

Blijven de bomen langs het Drieske staan? 

Ja, die blijven zoveel mogelijk staan. Helaas ontkomen we er niet aan om een aantal bomen weg te halen. 

Maar voor elke boom die we verwijderen, plaatsen we er ook weer een terug. 

 

Worden er nieuwe bomen en struiken aangeplant op het terrein? Waar precies?  

De buitenruimte dient nog verder vormgegeven te worden. We gaan dit in de komende periode verder 

uitwerken. Maar de bedoeling is dat we meer groen gaan aanbrengen. Als er hierover meer duidelijkheid is, 

communiceren wij dit. 

 

Waarom zoveel water op het terrein van een schoolgebouw? Dat is vragen om problemen.  

Voor de bouw van school en sporthal halen we een aantal waterpartijen weg. Dezelfde hoeveelheid water 

brengen we elders op het terrein terug volgens de regels van het waterschap.  

 

Waar gaat het water uit de Wadi heen?  

Als we Wadi’s gaan maken, zakt dit water de grond in. 

  

Kan er tussen het gebouw de Heister en het terrein van de rugbyclub/skeelervereniging een 

autoverbinding worden gemaakt? Zo worden de parkeerplaatsen aan de Heister beter bereikbaar.  

Het projectteam onderzoekt in aanloop naar de nieuwbouw of een dergelijke verbinding mogelijk en 

wenselijk is. We komen hier in een later stadium op terug.   

 



Tijdens de informatieavond is een schets getoond waarop de suggestie werd gewekt dat er een weg 

wordt aangelegd op het terrein van de Heister. Wat is de status daarvan? 

De getoonde schets is een conceptontwerp van de inrichting van de buitenruimte. Hierop hebben we  

schematisch weergegeven hoe de aansluiting van de rijbaan Drieske op het huidige schoolplein en het 

naastgelegen fiets- en voetpad eruit zou kunnen zien. In de volgende fase van het ontwerp werken we dit 

meer in detail uit. Deze weg blijft alleen beschikbaar voor langzaam verkeer. 

 

 

Sporthal  

 

Tijdens de eerste informatiebijeenkomst werd een fraai ontwerp van de sporthal gepresenteerd. De 

uiteindelijke keuze is gevallen op een standaard hal. Waarom is dat?  

Dit is gedaan uit kostenoverwegingen. De eerder getoonde sporthal viel ruim buiten budget. 

 

Hoe wordt de nieuwe sporthal gesitueerd ten opzichte van de huidige situatie?   

Deze komt naast de nieuwe school, zie impressie architect.  

 

Verkeer/ontsluiting/parkeren 

 

Hoe wordt de nieuwe school straks ontsloten? 

Er verandert niets aan de ontsluiting.  

 

Houden jullie er bij de ontsluiting rekening mee dat de rotonde mogelijk aangepast wordt?   

Er zijn plannen om de N839 aan te passen. Bij de uitwerking hiervan wordt ook gekeken naar het 

fietsverkeer van en naar OBC Bemmel.  

 

Hoe verhoudt het aantal parkeerplaatsen in de nieuwe situatie zich tot het aantal nu? Worden het er 

meer of minder?  

Het aantal parkeerplaatsen blijft nagenoeg hetzelfde. Volgens het parkeeronderzoek zouden bij de school 75 

parkeerplaatsen voldoende zijn. We plaatsen er meer: we komen rond de 86 parkeerplaatsen uit. Dit aantal 

kan nog wijzigen, omdat de buitenruimte nog niet volledig is ingedeeld. 

 

Wat gebeurt er met de huidige parkeerplaats bij de Heister? 

Die blijft gedeeltelijk bestaan. Een deel wordt fietsenstalling.   

 

Is er straks voldoende ruimte om in de buurt van de school te parkeren, bijvoorbeeld tijdens 

ouderavonden?  

Volgens het parkeeronderzoek zijn er genoeg parkeerplekken in dit gebied aanwezig. 

 

Kan er een Kiss-and-Ride zone gemaakt worden?   

Die maken we aan het begin van het Drieske. Daar offeren we een parkeerplaats voor op. Deze is nodig om 

een draai mogelijk te maken. 

 

Bouw/proces 

 

Wanneer wordt het ontwerp bestemmingsplan ter inzage gelegd?  

Op dinsdag 19 december 2023. 

 

Wanneer start de bouw en hoe lang duurt het?  

De bouw van de school en de sporthal start in januari 2025. De sporthal is eind 2025 klaar; de school zal 

halverwege 2026 klaar zijn. 

 

Kunnen leerlingen tijdens de werkzaamheden veilig met de fiets van en naar school komen? 



We stellen een plan op om ervoor te zorgen dat leerlingen, leraren en andere gebruikers van de weg veilig 

op het Drieske kunnen bewegen. 

 

Welke (fiets)routes worden afgesloten tijdens de werkzaamheden? 

Er worden voor zover wij nu kunnen zien geen fietsroutes afgesloten. 

 

Onderwijs 

 

In het definitief ontwerp wordt steeds benadrukt dat de alle leerlingen van alle niveaus in hetzelfde 

gebouw les krijgen. Maar nog niet zo lang geleden was de trend om de verschillende niveaus juist 

van elkaar ‘los’ te trekken. Hoe zit dit?  

Net als de ontwikkelingen in de maatschappij is ook het onderwijs altijd in beweging, aangedreven door de 

wens om leerlingen effectiever voor te bereiden op de uitdagingen van de huidige samenleving. Klassen zijn 

daarbij steeds vaker gecombineerd (heterogeen). Het onderwijs verandert en OBC Bemmel verandert mee. 

 

 


